
                                                                          

ΕΡΩΤΗΣΗ

ΑΘΗΝΑ , 25/04/2020

Του: Κωνσταντίνου Μπούμπα, βουλευτού Νομού Σερρών

Προς: Τον κο Υπουργό Υποδομών και Μεταφορών 
Τον κο Υπουργό Οικονομικών
Τον κο Υπουργό Ανάπτυξης και Επενδύσεων

ΘΕΜΑ: «Πρόβλημα  για  τους  ιδιοκτήτες  φορτηγών  η  αναστολή  πληρωμής
των επιταγών»

Κύριοι, κύριοι Υπουργοί,

Ταφόπλακα  για  τον  κλάδο  του  χαρακτήρισε,  ενώπιόν  μας,  πρώην
Πρόεδρος κλαδικού φορέα ιδιοκτητών φορτηγών δημοσίας χρήσης, την
απόφαση του αρμόδιου Υπουργού της κυβέρνησης, που αφορά στην
χορήγηση  αναστολής  πληρωμής  των  επιταγών,  οι  οποίες  ήδη
βρίσκονται στη διάθεση των  δικαιούχων προς εξόφληση. Πρόκειται για
μια αναστολή 75 ημερών, που θέτει σε τεράστιο κίνδυνο τις μεταφορές
προϊόντων. Οι ιδιοκτήτες φορτηγών αναμένεται ότι θα μείνουν χωρίς
χρήματα, αδυνατώντας να καλύψουν τις δαπάνες κίνησής τους για να
εξυπηρετήσουν  τα  απαιτούμενα  δρομολόγια  παραδόσεων
εμπορευμάτων.

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω,
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Ερωτώνται οι κ. κ. Υπουργοί:

Ποια  μέτρα  προτίθεσθε  να  λάβετε  προς  αποτροπή  της  έλλειψης
ρευστότητας, που θα προκαλέσει στην αγορά η ως άνω απόφαση του
αρμόδιου Υπουργού της κυβέρνησης, καθώς, παρότι το μέτρο της εν
λόγω αναστολής πληρωμής φαίνεται να αξιοποίησε μόνο το 7% των
επιχειρήσεων,  είναι  φανερό,  πως  σωρεία  επιχειρηματιών  αποκτούν
πλέον  τη  δυνατότητα  να  εκμεταλλευτούν  με  αθέμιτο  τρόπο  τους
συναλλασσόμενους  μαζί  τους,  διευκολυνόμενοι  από το συγκεκριμένο
μέτρο;

Ο ερωτών βουλευτής

Κωνσταντίνος Μπούμπας


